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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László Úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a belügyminiszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Miért hagyják cserben a Völler családot? ”

címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr !

Megrökönyödve olvastam az ön által adott választ, melyet a „Valóban minden család számít”

címmel benyújtott írásbeli kérdésemre adott .
Ön az elkeseredett Völler család több mint két oldalas levelére egy, a kormányt agyondicsér ő állami

propaganda-anyaggal válaszol, melynek végén két mondattal intézi el azok sorsát, akik önhibájukon

kívül veszítették el mindenüket .
A család valóban nem kérte az állami kárenyhítést, ugyanis annak összege nevetségesen alacson y

volt . A felajánlott kárenyhítési összeg a Völler család hosszú évek munkájával megszerzett ingó é s

ingatlanvagyona értékét meg sem közelítette, valamint az ún . „másodlagos” ingatlan, a családfő
másodállásának helyet adó m űhelyre nem terjedt ki .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön válaszában azt írja, hogy a kormánynak nem is volt kötelessége segíteni az embereken, ugyanis a

kárt nem az állam okozta. Ebben az esetben egyrészről köszönjük a magyar kormány

„nagylelkűségét”, másrészről érdekelne engem és minden károsultat, hogy a MAL ZRT . vezetőinek é s

a cég vagyona miért nincs zárolva, a felel ősök miért úszhatják meg az elszámoltatást .



Ön azt is leírta a válaszában, hogy senkit sem hagynak cserben, mikor azonban arról ír, hogy a Völle r

család a kárigényét a MAL Zrt . — vel szemben peres úton érvényesítse, Ön és kormánya éppen ezt

teszi .

Kérdezem tehát, ismételten, a tisztelt Miniszter Urat, miért hagyják cserben a Völler családot ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 .12. 13 .
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